
Aan het 
college 

en de 
gemeenteraad 

van de 
gemeente 

Medemblik. 

Hierbij reageer 
ik 

op 
een 

reactie 
naar 

aanleiding 
van 

mijn 
verzoek om een 

padelbaan 
aan te 

leggen 

op 
de golfbaan de Vlietlanden. De 

gemeente dreigt op 
dit verzoek negatief 

te 

reageren 
omdat een 

padelbaan 
ten koste van de natuur zou 

gaan. Mijn 
reactie hierop: 

Er 
zijn drie 

golfbanen 

in 
deze directe omgeving: Golfbaan Westwoud, Golfbaan ‘t 

Regthuis 

en 
Golfbaan de 

Groote 
Vliet 

Dat is 
veel 

als je 
het 

verzorgingsgebied 

in 

aanmerking 
neemt. 

Golfbaan 
de Vlietlanden 

is van 
deze banen de baan met de 

minste 

oppervlakte. 

Golfbaan de Vlietlanden heeft zich, om te overleven, er ook 
op geconcentreerd 

om naast het 

golfen 
ook 

op 
andere vlakken zaken 

aan 
te bieden, zoals 

Fling 
Golf 

en 

jeu de boules, zodat 

ook 

familie 
feesten 

en 

bedrijfsfeesten 
kunnen worden 

georganiseerd. 

DN 
zou 

hier prima bij passen. 
We 

denken ook 
voor 

het 
toerisme iets 

te kunnen 

betekenen. 

(geanonimiseerd)

Zoals 
gesteld, 

de 
gemeente overweegt 

om 

op 
ons verzoek niet 

positief 
te 

reageren. 
De 

reden 
is, 

dat het ten koste van de natuur zou 

gaan. 

Volgens 

ons is 
dat 

niet 
zo, 

want: 

De 

plek 

waar 
de banen 

op gepland zijn 
is 

tussen de bestaande schuur 
en 

de jeu de boules 

baan. 

De 
plek 

sluit bovendien aan 

op 
de 

parkeerterreinen, 
zodat 

nergens aansluiting 
is 

op 
het 

‘natuurlijke’ golfterrein. 

Meer 

geluid 
dan het slaan 

van een 

balletje 

is er niet. 

Om 
deze redenen zal deze 

plek 
zal de natuur 

niet 
schaden 

Dat 
zouden 

we zelf 

natuurlijk 
ook 

niet 
willen. 

Bij 
deze 

wil ik 
bovendien de 

portefeuillehouder 
wethouder 

Harry Nederpelt uitnodigen 
om 

deze voor ons zo 

belangrijke 
zaak ter 

plaatse 
te beoordelen. 

Met 

vriendelijke groeten 

(geanonimiseerd)


